
l,lotule n van cje hoctdbestuLrrsverqader-ing gehoucien 5 maart 1979 in het
klubhuis.
Aanuezig uaren: Heren: H.Franken, S.Kersten, P.Kol,.kel K.Dingelhoffr G.Francissen.

Dames: llevr.Beynon, f.lJinkenius.
Ton Teunissen, Hr. Zr.uart jes en Ria KersLen gedeelteli jk.

l'1evr.A.v.d.Zuaan is verhi;-rderd.

Han Franken opent de vergadering en heet iedereen van harte u.lell'lom.
ïIrhu ur bijrn e n-ai<k omod a_tig;a
De aanvraag om uitbreiding van de se[<tie gynnast,ie[< naar Lindenholt op
maandaq moet volgens l,levi..Beynon veranderd uoicien in dinsdag, orfl iat anders
drie zafen op maandag in gebruik zourien zijn.
Dit is een enorme beLe'idsveranderi-ng van de sektie gymnastiek en deTe verandering
opent volgens Simon Kersten enorme mogeJ-ijt<heCen- in de al- maanden lang Curende
discussie over ful1;time leiding. Er kunnen nu voor tr.r:ee leiders tuee vollecjige
banen u.rorcjen geschapen uanneer oo[< Neerbosch- dinsdag naar donderdag kan en
badminton naar Neerbosch, met de bijqevoegde incielinq. Deze verandering za1
dan ook als eerste mogelijkheid aan cje Sportstichting u:orden opgegeven.
Simon Kersten spreekt zijn teleurstelling erover uit dat eerst een paar
honderd gulden uordt uitgegeven aan een so-lLicitatie-plocedure voor een niet
erg geuilde baan van 1B'| uur, teruijl nu plotseling blijkt dat het gymnastÍek-
bestuur El Zegers eventueel uil vervanqen. Besloten r.lordt dan ool< om, uanneer
de sportstichtinq deze aanvraag positief beoorcleelt, direkt een soll-icitatie-
procedure in gang te zetten om m.i.v. au9.1979 een tueede full-time kracht
aan te trekken.
De sekties volleybal, badminton en gymnasliek, die nu van deze ttuee lei.ders
gebruit< gaan maken, iJgg.
danook niet meer teruo Bgnnen_3o!ts&
0veriqe aanvraaq voor zaalruimte behoeft geen aanpassing en gaat onveranderd
de deur uit.
N_otule!. Karel- Din.3elhoff vraagb naar de stand van zaken met de sl-eutef s van
de meterkast. Vi:orzitter zegt dat deze in de maak zijn.
Pogt. Voorzitter gaat in op de notu"Ien van de badminton-fedenver3adering
en met name op oe slech i.e opl<omst en het k]-eine aantal- bestuurs]eden.
Hij ach'" uitbreíding noodzakelijk. Paul- Lecluse antuoordt hierop dat, de af-
cleling ueLisuiaar 200 leden telt, maar dat het zoeken naar bestuursLeden in
zorn voornamelijk rekreatj-eve vereniging nieL meeval-t. Desgevraagd deelt
Pau-L Lecluse mee dat, pas 28 Leden zich hebben inqeschreven voor het lïariken
van Nieumeghen tournooi. Deto zal aan dit, tournooi niet kunnen deel-nemen.
Het finencieel verslag van de exploitatie van het klubhuisover 1978 uordt
verspreid. Het resuftaat bedraagf, Í 7.837r39, lJaarvan volgend de bekenoe
verdeel-sleutel J 5.069r9J- in de klubhuis(bouu)kas verdr.lijnt, de rest gaat
naar honkbal. De te veruachten resultaten over 1979 zuflen boger liggen.
ïn verband met het vaststel len van een verdeelsl-elrte l- over l-979 vraagt Jan Schöls
of er inzicht is in het l<onsumptie-vcrbrrik van de korba]-l ers. Simon l(ersten
deeft hierop mee dat achtergrond van deze verdeelsleute-I is geueest de
Lrerkzaamheden van sektie leden en niet het l<onsurnptie-gebruil<. Na eniqe dis-
cussie uordt besloten de bestaande verdeel-sleute] voorlopig te hanclhaven.
I(lubhuis. 0p 2 maart heeft een gesprek pl,rats gevonden tussen Jan Schö1s,
Han Franl<en en Simon Kersten over dit onderuerp. De becioeling van d:it gesprek
u;as een afstemriing te kri-jqcn tussen eventuele bouu.rplannen en financiËfe
mogelijl<heden. Volqens de voorzii,ter hoeft financier-'Lng via een bank gcen
probleem te zijn, mogelijk de aflossi ng ulef' Karel Dingelhoff herinnert aan
eerder gedane toezeogingen van de Hr.Brits. Simon heeft van alle komissie-
'l eden te horen gekregen dat zi j al-1en aanbl ijven.
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De komnrissie zal u.rorclen ui'ugenodiqd voor een vergadering op 21 rnaart
uaarbij een start gemaakt zal Llorden met het opnieutLr bezien van alle moge-
lijkheden. Jan Schöls memoreert de, op het ogenblik, beperkte mcgelijk-
heCen j-n de veld-akkomodatie, r;:at zijn ueerslag kan hebben op deze plannen.
Bovendien memoreert hij aan de juridische aspekten, kan er b.v. een sektie
zo maar uitstappen, zo vraagt hij. Hij uil als konmissie-1id bovenciien
v66r de zomervakantie inzichL in cie financiële mogelijkheden en gaat nog

in op de l-e installeren evenemanten-konmissie.
Simon Kersten brengt hierna het bes1uit van het sel<tiebestuur gymnastiek
ter sprake, uat inhoudt dat Ria Kersten voor het gymnastiek-gedcelte van

haar uerk zal uorden ontsJ-aqen. De nieurrre penningmeester van de sektie
gymnastieku.renstdeboekhoucingenpennin!ena.lfeenlebehartigenu]anneer
hij een vollediqe dub,:el e lecenadnrini straire tran hei gymnastiek-gedeel'ue
kan verzolgen. Ria heeft hierop cezegd dat, met als aci,-tergrond 1i jaar
ervarinq op dit qebied, hei dubrel- bi;houJenren vooIal 3elijkhouden, van
een dergelijke administratie niet haalbaar is en zij in ieder geval Ce

meer1Jerkzaanheden hiervoor, cok niet teqen een ho!ere financiË1e vergoedinqt
ulenst uit, te voeren.
Het hoofdbesiuur schaart zich achter deze mening.
Voorzitter betreurt het dat dit op deze manier ter sprake mcet komen.
Na de verqadering die onlangs lreeft placts gevonden met het gymnastiek-bestuur
hal nij cle indruk dat het bestuur anders zou beslissen en dat cieze beslissinq
op normale Llijze ter kennis van het hoofdbesiuur zou ulorden gebracht.
Simon Kersten deelt mce dat een en ander inhoudt dat de ovcrige sekties op

een aniier qironurlmer zulfen moelen betalen en hij leest een concept-brief
voor deze leden voofo
pauf Lecluse geeft het slandpunt van zijn bestuur Lleer nret de uoorden dat
hij dit besluit onaanvaardbaar vindt omdat het qymnastiek-bestuur hiermee
voLkomen vcorbijgaat aan de belangen van andere sekties.
De overige sekties sluiten zich hierbij aan. Voorzitter sluit de diskussie
aflr omcjat inmic]dels Ton Teunissen en Ria Kerslen zijn gearriveerd, met de

mecedling dat hij deze gang van zaken ongepasl vindt, maar dat de sekt,ies
statutair vrij zijn hun administratie zelf te behartigen.
De evenementen kommissie is, aldus de voorzitterl in oprichting.
Deze koinmissie zal voornamelijk aktiviteiten, die de bouu van een klubhuis
financi eel mogelijk moet,en maken, plannen en hefpne vertr:ezenli- jken.
fvlomentee]- zi j n aangeme]d: Ton Teunissen ( gymnastiek ) , f,an Schöls (korf ba1) ,
Zuartjes (vol1eyba1) nia Kersten en vanuit de honkbal uaarsehijnlijk
Jan Koedam. Han Franken vraagt of het moelijk zou zijn de toto opnieur,.r te
starten. gok af zou dit door een sektie uorden gedaan voor hun eigen kas,
dannog kan mogelijt< met de bouu van het klubhuis van de f,l .5.F. een subsidie
u-rorden veru-racht.
Jan Sch6l-s brengt een mogelijke sticker-verkoop-aktie le spraf<e en toont
een ontu1erp van een voor al-le sekties te gebruiken sticl<er.Hij zal navraag
cioen naar prijzen.
Hierna komt het r.leek-end van 15-16-1? juni ter sprake. De bedoeling is dat
bij hel kluohuis een tent urordt geplratst die plrats biedt aan + 150 nan.
olgens Karef Dingelhof f komt deze tent op ;F 1.1rl0r-r inl'<J-usief vloer en

podiumvanJx4meter.
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Hij za1 de tent vastleggen en ook de nodige vergunningen verzorgenr
Vrijdag avond 15 juni ulordt een discotheek georganiseerd voor de jeugd.
Jan Schö1s uieet hier urel lemand voor en hij zal hem vragen kontakt op

te nemen met Ton Teunissen.
Zaterdag rs morgens za1 iets vaor de kleuters uorden georganiseerd, terulijl
er rs middags voor de ouderen een rekreatief sportgebeuren zal zijn,
ts Avonds is er dan een groots feest in de tent.
ïon Teunissen, Gerard Francissen en trlim Zegers vergaderen binnenkort en
beraden zich over het sportieve progamma en de band voor de avofido
Er mogen geen voetbalvelden ulorden gebruikt uaardoor het voorgenomen
vol1eyba1- en korfbal tournooi op zondag niet kan doorgaan.
Bekeken zal uorden of hiervan iets zaterdags of vriJdagavond kan doorgaan.
Rogdvraac. Frans van de Heijden vraagt of zijn afldeling over een tueede
tyfeàachine kan beschikken i.v.m. het maken van het ureekberieht.
Ton van Houdt zegt dat hij die van hun afdeling voorlopig ueI kan mLssen.
Ria Kersten vraagt aandacht voor de kinderbÍngo van 17-3 en de bingo uan 24'3.
Eef lJinkenius vraaqt de sporLhal Meijhorst vast te leggen voor 16 april
van 11.00-18.00 u.
Bovendien zeqï zij dat de afdeling gymnastiek voor haar turnen een 5 Jarige
donatie van f 1.500r- per jaar ontvangt van Visscher Sport.
DÍt houdt in dat andere sekties de zaak niei meer met een dergelijke
vraag kunnen benaderenl I

Niets meer aan de orde zijnde uordt hierna de vergadering gesloten.
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